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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 
KLASA: 024-02/24-02/5  

URBROJ: 238-27-04-01/02-24-11 

Samobor, 5. 9. 2024. 

 

 

ZAPISNIK 

32. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 5. rujna 2024. godine 

u prostoriji Centra za mlade BUNKER 
 

Sjednica je započela u 17.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Poštovane dame i gospoda, gradski vijećnici, kolegice i kolege, 

pozvani ste na 32. sjednicu Gradskog vijeća koju sam sazvao kao predsjednik Gradskog vijeća 

na današnji dan 5. 9. 2024. godine u 17.00 sati. 

 

Prije otvaranja sjednice molim gosp. Igora Čaića da prozove vijećnike. 

Napominjem kako ćemo od danas započeti s korištenjem aplikacije eGlasovanje, te 

molim vijećnike da se nakon prozivke tipkom „Prijava“ prijave u aplikaciju. 

Ubuduće s obzirom na korištenje aplikacije više neće biti prozivke kao do sada. 

 

IGOR ČAIĆ– Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Ivan Horvat, Đurđica Jančikić, Martin 

Komes, Tatijana Lenart, Darko Lisec, Željko Mataušić, Marko Matijaščić, Hrvoje Pemper, 

Marko Požgaj, Mihaela Slamar, Miran Šoić  

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Nika Fleiss, Goran Gorše - opravdao izostanak, Sanja Horvat Iveković – opravdala 

izostanak, Matija Hržić, Marija Lindić – opravdala izostanak,  Zvjezdana Sečen – opravdala 

izostanak, Željko Stanec – opravdao izostanak 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 14 vijećnika, a 7 izočna na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 32. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

DUŽNOSNICI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, Martina Kovačić, Zrinka Breglec, Jelena Sirovica, Aleksandar Mixich - 

pročelnici Grada Samobora 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, voditeljica Jedinice za unutarnju reviziju 
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- Vedrana Tončić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Prije usvajanja Dnevnog reda sukladno članku 124. Poslovnika 

Gradskog vijeća trebamo - verificirati Zapisnika 31. sjednice Gradskog vijeća održane 20. 6. 

2024. godine. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja ili primjedbi? 

 

Zatvaram raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 "za") 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 31. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 20. lipnja 

2024. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda, 

sukladno članku 125. st. 4. Poslovnika Gradskog vijeća predlažem da se isti dopuni i da točka 

7. glasi - Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 

zaduživanje putem financijskog leasinga, a dosadašnja točka 7. postaje točka 8. Ostale 

informacije. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 

"za") usvojilo da se dnevni red dopuni s točkom 7.  

 

Stavljam na glasovanje Prijedlog dnevnog reda s usvojenom dopunom? 

 

Započinje glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

usvojilo sljedeći 
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DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2024. godinu 

2. Prijedlog odluke o subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada 

Samobora za školsku godinu 2024./2025. 

3. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2024.godini  

4. Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2024.godini  

5. Prijedlog odluke o sanaciji neaktivnih eksploatacijskih polja  

6. Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o subvencioniranju učeničkih 

osnovnoškolskih  mjesečnih relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 09. rujna 2024. 

do 30. lipnja 2025. godine i davanju suglasnosti gradonačelnici za potpis  

7. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 

zaduživanje putem financijskog leasinga 

8. Ostale informacije. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram Aktualni sat u kojem vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti 

obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelnici, zamjeniku 

gradonačelnice, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora. 

 

Otvaram raspravu i započinju prijave za vijećnička pitanja. 

 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Imam samo jedno pitanje danas za Aktualni sat. Svi me 

pitaju što će biti s plinom, tko će nam isporučivati plin ove jeseni, pa bih voljela da to 

razjasnimo. Koliko je meni poznato to će biti Energo Metan i dalje, ali da ljudi znaju kakva će 

biti situacija. 

 

PETRA ŠKROBOT – Da, biti će Energo Metan, a detaljnije informacije možete 

potražiti na njihovim stranicama, prema informacijama koje smo mi obili od td Energo Metan. 

Dakle, sve informacije su dostupne na njihovim stranicama ali još ćemo mi dodatno proslijediti 

na lokalne medije i na stranice Grada da građani ne budu zbunjeni. 

 

HRVOJE PEMPER – Imam dva, odnosno tri pitanja. Prvo se tiče šume Anindol, 

znamo da je to u ingerenciji Hrvatskih šuma, Države, ali smatram da kao Grad Samobor bi tu 

trebali, definitivno, sudjelovati više i eventualno otvoriti javnu nabavu da se očisti dio šume, ne 

znam kako to ide, ali to ćete vi bolje znati. Definitivno je šuma prije godinu i pol tj. godinu 

dana devastirana, dio je očišćen ali ako prođete šumom vidjet ćete da opasnost i dalje prijeti, da 

stabla nisu srušena. Imali smo već razgovor o tome, ali Hrvatske šume na žalost još uvijek nisu 

ništa potegnule. Žao mi je da kolega Hržić nije tu da on da odgovor, da možda on preko svojih 

veza nešto poduzme. Kažem, dajte da se nešto napravi po tom pitanju jer šuma je stvarno u 

katastrofalnom stanju. 

Drugo pitanje, mi smo jedan od rijetkih gradova, ako ne i jedini grad, koji ima gradsko 

groblje od Trga udaljeno sto metara, osobno živim tamo. Smatram da je definitivno vrijeme da 

se razmisli o uređenju, da se tamo gdje Komunalac ima Mrtvačnicu ista uredi, da se omogući 

ljudima prostorija za WC. To su većinom korisnici stariji ljudi od šezdeset pet, sedamdeset 

godina, bez uvrede nekome, i rijetko tko će ići dolje se spustiti, a potreba je velika. Znam iz 

iskustva jer živim tako i znam što ljudi pričaju. Tako da vas molim da se i s te strane razmisli 

da se što prije moguće uredi na zadovoljstvo svih nas. 

Treće pitanje, o tome se isto već pričalo i reklo, da date odgovor, „pauk“ u gradu 

Samoboru. Puno ljudi pita zašto nemamo i zašto ne postoji „pauk“, promet je u kolapsu, ljudi 



4 

 

ne parkiraju kako spada. Koristim ovu priliku da putem vijeća date odgovor, zašto nema i zašto 

u dogledno vrijeme neće biti Pauk službe u gradu Samoboru?  

 

PETRA ŠKROBOT – Krenut ću redom, vezano uz Park šumu Anindol, svjedoci ste 

još od zadnjeg nevremena koliko su se naši DVD-ovi i Komunalac angažirali. Ono što je 

problem, a i sami ste istaknuli u svom pitanju i dali dio odgovora, vlasništvo je Hrvatskih šuma 

i one su nadležne, mi imamo tu problem što ne možemo samostalno raditi na tom teritoriju već 

moramo uz njihovu suglasnost ili zajedničkim snagama raditi na uređenju Park šume. Tu mi 

konstantno komuniciramo s njima i apeliramo po tom pitanju, a i to ćemo naravno raditi i u 

narednom periodu kako bismo poboljšali situaciju u samom Parku šume. Ako zamjenik ima još 

za nadodati može. 

 

PETAR BURIĆ – Apropo same šume i uređenja kontinuirano smo u komunikaciji s 

Hrvatskim šumama, oni imaju ovdje veliki problem što je voditelj ispostave i dva djelatnika 

samo rade dva djelatnika u Hrvatskih šumama, Ispostava Samobor. Oni se trude raditi što brže 

mogu, oni su tražili i pomoć glavne centrale Hrvatskih šuma, a isto tako su dio drvne mase 

prodali privatnim osobama, tako da su jedan dio i privatne osobe odvezle, ali tu je problem što 

se nije adekvatno pazilo pa je ostalo samo granje koje dodatno treba počistiti. Gradonačelnica 

je rekla ovaj prvi dio odgovora, ali napominjem da smo i dalje kontinuirano s Hrvatskim 

šumama u razgovoru, mi njih pritišćemo, ali mi ne možemo puno ovdje pomoći jer se radi o ne 

vlasništvu Grada Samobora, ali i dalje ćemo raditi na tome da se to čim prije uredi i da se što 

prije vrati na ono stanje kako je izgledalo prije. 

 

PETRA ŠKROBOT – Prelazim na drugo vaše pitanje vezano uz groblja. Svjesni smo 

situacije i da definitivno samoborsko groblje vapi za obnovom. Ono što smo učinili naravno da 

smo sjeli s konzervatorima, jer je samoborsko groblje pod zaštitom i tu trebamo sve raditi u 

dogovoru s konzervatorima. Dakle, da idemo samo u uređenje hortikulture moramo čak i to 

rješavati u dogovoru s konzervatorima, a i same bilo kakve građevinske zahvate. Ono što smo 

prioritetno krenuli raditi je na nekim drugim grobljima tamo gdje su aktivna klizišta. 

Jednostavno smo donijeli takvu odluku, a izrađeno je idejno rješenje za sanaciju klizišta na 

groblju u Sv. Marinu, jer nam je tamo kritična situacija i imamo drugu kritičnu situaciju na 

groblju u Rudama. Iz sigurnosti razloga kako se ne bi dogodila bilo kakvi problem da sve 

proklizi ili da budu bilo kakva dodatna oštećenja prioritetno ćemo pristupiti sanaciji groblja u 

Sv. Martinu, ali paralelno s time ćemo raditi i na projektu uređenja groblja u Samoboru. Znam 

da je potreba velika, ali s obzirom na situaciju i problematiku idemo redom rješavati ono što je 

stvarno gorući problem. 

Treće vezano uz „pauk“. Ono što vam možemo reći u razgovoru s direktorom 

Komunalca, oni su napravili analizu i što se događalo, jako je teško kada je „pauk“ micao 

određena vozila bio je jako velik broj oštećenja na tim vozilima i jako velik broj tužbi prijava 

od strane vlasnika vozila koji su bili nepropisno parkirani. Zapravo je bio problem i s ljudima 

koji su radili na tom dijelu i kada se izračun financijski napravio zaključak je bio da nije uopće 

bilo smisla imati „pauk“. Problem je bio i s odvozom gdje bi se ta vozila mogla odvesti. Dakle, 

niz izazova s kojima se Komunalac po tom pitanju susreo. Naravno da ćemo razgovarati s 

direktorom i vidjeti postoji li neka mogućnost da se na bolji način to organizira, ali apeliram i 

na sve vas koji ste na bilo koji način uključeni u rad Komunalca, s obzirom da ste i u Nadzornom 

odboru da sa svoje strane provjerite s direktorom ovo što sam vam rekla. 

 

DARKO LISEC – Jedno moje pitanje je bilo groblje u Svetom Martinu, tu smo čuli da 

je u fazi projektiranja. Da li možemo dobiti informaciju koja je to faza i što to projektiranje 

obuhvaća? Nešto da nam kažete u kratkim crtama, ljudi se jako puno žale, to nije groblje samo 

od Svetog Martina već je to groblje od svih nas (Molvice, Podgrađe i dr.), tako da ima upita 
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malo više po tom pitanju. Stoga bi bilo koja informacija dobro došla da su ti ljudi malo 

informirani vezano za to groblje. 

Drugo pitanje, do kuda se došlo sa školom Mihaela Šiloboda u Svetom Martinu, a tu je 

isto postavljen zahtjev za proširenje te škole. Da li imamo kakvih pomaka i informacija vezano 

za taj dio? 

Treće, meni možda najvažnije pitanje, gospodična Ivona Pavlaković me zamolila da na 

Gradskom vijeću postavim pitanje, a koje je i uputila prema Gradu Samoboru, a to je upit što 

joj dolazi voda s kolnika u njezinu privatnu parcelu gdje je kuća. Kada je bio onaj veliki 

petrinjski potres stradala je kuća njezinog brat Tomislava Pavlakovića, koja je pod ingerencijom 

Države i tu se ništa ne može raditi. Boji se da ta količina vode koja dolazi s kolnika da ta kuća 

njezina neće još više kliziti prema dolje, pa moli za bilo kakvu pomoć. Mi smo već bili gore na 

terenu da se ta voda koliko toliko makne s njezine parcele s nekom kanalicom ili nešto što bi 

bilo idealno rješenje za taj dio problema. 

 

PETRA ŠKROBOT – U uvodnom dijelu sam odmah rekla za groblje Sv. Martin da je 

za sada napravljeno idejno rješenje, to je faza, bilo je nekoliko ponuđenih idejnih rješenja od 

strane projektanata. Tu je bilo prvenstveno u fokusu sanacija samog klizišta. Ovo idejno 

rješenje koje je struka predložila kao najbolje je da se sanira klizište, a uz to da se na tom dijelu 

dobije još oko pedesetak novih grobnih mjesta. Tako da u sklopu toga dalje radimo, sada je 

daljnja faza izrada projektne dokumentacije i onda ćemo pristupiti daljnjim koracima. Dakle, 

radi se po tom pitanju i to je ono čega sam se dotakla i u uvodnom dijelu. 

Drugo, škola u Sv. Martinu imali smo sastanak na kojem ste bili i prisutni kada je bio 

ravnatelj škole i predstavnici Školskog odbora gdje smo rekli da naravno postoji interes, kao 

što radimo i za sve škole na području grada Samobora, tako nam je želja i u Sv. Martinu stvoriti 

preduvjete za jednosmjensku nastavu. Nama treba dodatno zemljište oko škole i tu smo 

pristupili procjeni vrijednosti tog zemljišta kako bismo dalje mogli pozvati sve vlasnike na 

razgovor i informirati ih koje su namjere i jesu li oni voljni prodati ta zemljišta Gradu da 

stvorimo preduvjet za proširenje škole u Svetom Martinu. To nam je sljedeći korak, procjena 

vrijednosti zemljišta je napravljena, sljedeći korak je razgovor s vlasnicima. Ukoliko to bude 

uspješno naravno da ćemo pristupiti izradi projektne dokumentacije jer bismo voljeli i s tim 

projektom aplicirati na fondove EU, kao što smo i sa školom u Bregani, sa školom u vojarni. 

Projektna dokumentacija je pripremljena za dogradnju škole u Rudama i čekamo suglasnost 

ministarstva, a ono što nam ostaje je škola u Sv. Martinu. Dakle, radimo po svim tim pitanjima, 

a cilj je što više škola pripremiti i stvoriti uvjete za održavanje jednosmjenske nastave, kako u 

ostalim školama tako i u školi u Sv. Martinu. Da postoji mogućnost ili neka druga varijanta na 

žalost nije moguće jer ne zadovoljavaju standarde (dizanje kata i izrade učionica u potkrovlju) 

sukladno normativima i standardima to nije prihvatljivo, te je nužno ići u otkup zemljišta kako 

bi se stvorio dodatni prostor za školu. 

Treće, voda na privatnoj parceli u Falašćaku, tu će kolega Mixich imati možda više 

informacija, ali ono što znam jer smo provjeravali vezano uz sanaciju tog klizišta. Na žalost 

klizište je na privatnoj parceli i obitelj je upućena na županiju i županija bi tu trebala pomoći u 

rješavanju tog problema. Mi smo provjeravali što sve možemo sa svoje strane učiniti. Vezano 

uz vodu odgovorit će kolega Mixich. 

 

ALEKSANDAR MIXICH – Vezano za taj problem ispred Upravnog odjela za 

komunalne djelatnosti mi smo dali pismeni nalog Komunalcu, ali na žalost imamo toliko tih 

naloga da i Komunalac sam ne može podnijeti taj veliki teret. Vodim računa o tome, prikupili 

smo one dvije ponude, mislim da ste gosp. Lisec s time upoznati, očekujemo da ćemo u sljedeća 

dva ili tri tjedna pokrenuti aktivnosti da se zaštiti ta privatna parcela. Vodit ću računa o tome 

da se to maksimalno stisne i da to napravimo prije kišnog perioda. 

 



6 

 

DAVOR DANIČIĆ – Imam dva pitanja. Prvo pitanje u vezi komaraca, dobio sam par 

puta poruke i ljudi su me zaustavljali u Južnom naselju, da je velika najezda komaraca, 

pogotovo u popodnevnim satima. Da li Grad što misli po tome poduzeti s kakvim 

zaprašivanjem? 

Drugo pitanje je u svezi rasvjete. Da li se ide ove godine u obnovu rasvjete i rasvjetnih 

tijela? Tu je bilo nekih dogovora ali je nešto stalo pa ako možete reći par riječi. 

 

PETRA ŠKROBOT – Mi imamo redoviti plan zaprašivanja komaraca i to je nedavno 

odrađeno, a s obzirom na situaciju koja je nastala, mogli ste u medijima pratiti i bolesti koje su 

se krenule razvijati, radilo se dodatno zaprašivanje ove godine, tako da tu postoji cijeli plan. 

Sukladno potrebni išlo se još u dodatna zaprašivanja. 

Što se tiče javne rasvjete u procesu je i to dugo traje taj proces javne nabave za rasvjetu. 

Bilo je jako velik broj pitanja i komentara u procesu same javne nabave. Donesena je odluka o 

odabiru izvođača i na tu odluku se drugo poduzeće koje je bilo ponuditelj u procesu javne 

nabave podnijelo žalbu, pa smo tako u toj fazi. Čeka se sada odluka DKOM-a i daljnje 

smjernice, ukoliko bude sve u redu u ovoj godini sigurno ćemo krenuti s izmjenom javne 

rasvjete, odnosno modernizacijom javne rasvjete. Na sljedećim našim vijećima ćemo vam dati 

informacije kako se dalje odvija sam proces. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prva točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 
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AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Druga točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o subvencioniranju 

prijevoza učenika osnovnih škola na području grada Samobora za školsku godinu 2024./2025. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

DARKO LISEC – Podržat ću ovu točku, ali pod ovom točkom iskoristi ću i postaviti 

jedno pitanje, a odnosi se na prijevoz naših učenika prema školi za učenike srednjih škola. Na 

liniji Samobor – Galgovo ili Galgovo – Samobor trebalo bi korigirati neke dvije linije, a što 

smo zahtjev već uputili prema komunalnom odjelu, ali uvijek smo dobili neke odgovore da se 

ne može i takve neke stvari. Znači, prije nekih par godina dva učenika su krenula prema 

Samoboru u školu i uvijek je bilo od autoprijevoznika rečeno da oni nemaju putnika na toj 

autobusnoj liniji. Uz moj veliki trud i vas ovdje koji ste to podržali, broj učenika se povećao i 

svake godine sve više i više učenika ide iz našeg kraja prema Samoboru. Bilo bi lijepo od svih 

nas da podržimo ovu priču i da omogućimo da te naše autobusne linije probamo korigirati, ako 

i treba po potrebi i dodati ih, da ti naši učenici mogu komotno otići u Samobor i vratiti se iz 

Samobora našim kućama. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja ili prijedloga? 

Ako nema zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola na području grada Samobora za školsku 

godinu 2024./2025., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o subvencioniranju prijevoza učenika osnovnih škola prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Treća točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada za 

životno djelo Grada Samobora u 2024.godini.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za dodjelu nagrada i priznanja Grada Samobora koji je i predlagatelj ove točke 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

  

 Ako nema pitanja zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o dodjeli Nagrada za životno djelo Grada Samobora u 2024.godini, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o dodjeli Nagrada za životno djelo prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Četvrta točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o dodjeli Nagrada 

Grada Samobora u 2024.godini.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za dodjelu nagrada i priznanja Grada Samobora koji je i predlagatelj ove točke 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 DARKO LISEC – Isto ću podržati ovu točku, ali opet ću iskoristiti ovu priliku i reći da 

smo imali priliku tu vidjeti da je jedna od nagrada zapovjednik Samoborske narodne garde. Tu 

je isto par puta bilo postavljeno pitanje o statusu Samoborske narodne garde. Kada će ta 

Samoborska narodna garda dobiti status da bude pod Gradom Samoborom? To se već godinu 

dana vučemo i natežemo oko nekih papira, pa me zanima u kojoj smo mi fazi da se ta priča 

privede kraju i da li će to pasti pod Grad Samobor ili će pasti pod Turističku zajednicu. Znači, 

treba naći neki modus rješenja toga svega. Koliko znamo Samoborska narodna garda popratila 

je sva događanja u gradu Samoboru, odazvali su se na svaki događaj pa mislim da je u redu da 

Samoborska narodna garda dobije status kako im pripada.  

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Samo bih htjela točno znati zbog čega su neki, dobro jasno 

mi je za Itanu Bukovac, ako je predviđena za životno djelo da ne može sada biti na ovim 

nagradama, Skemark usluge d.o.o., to je društvo koje zapošljava isključivo invalide, osobe koje 

se teško zapošljavaju. Zanima me što je komisija dala kao obrazloženje za odbijanje takvog 

prijedloga? 
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VALENTINA HORVAT – Vezano za pitanje koje ste postavili mogu vam samo 

prenijeti obrazloženje Odbora koje je odlučivalo o dodjeli nagrada. Stav Odbora je bio da ovaj 

puta Skenmark usluge d.o.o. ne dobiju Nagradu Grada Samobora zbog toga što je to društvo 

osnovano dvije tisuće dvadesetdruge godine i još je u Pilot projektu te da mu se da prilika da se 

malo više dokaže pa da se onda o njemu odlučuje. Takav je bio stav Odbora na sjednici. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Pitanje oko Narodne garde je van dnevnog reda pa ćemo na to odgovor dati pod točkom 

Ostale informacije. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – S obzirom da je dvije i dvadesetdruge firma osnovana i 

pokazala je neke rezultate poslovanja s ljudima koji se teško zapošljavaju, a s druge strane gosp. 

fra. Željko Janjić koji je dobio nagradu zato što se pojavio u Samoboru u kratkom periodu, 

sudjelovao u obnovi Franjevačke crkve koja je nastradala u potresu. Znači, to je sve isto u 

periodu od godine ili dvije. Da li se on mora još dokazivati s obzirom da je on u Samoboru 

kratko i sudjelovao je u toj obnovi naspram firme koja zapošljava invalide koja isto kratko 

posluje? Zanimaju me kriteriji koji nisu baš previše jasni u tome što netko dugo radi u Samoboru 

ili netko kratko radi u Samoboru i zaslužio je nagradu ili ju nije zaslužio. Mislim da to nisu 

kriteriji ispravno poštovani. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Odgovorit ću dati kao predsjednik tog Odbora. Dakle, dosta se je 

raspravljalo i vagalo o svemu, i o tome što ti govoriš, i na neki način smo donijeli ovakvu odluku 

kakva je, a odbori su ju podržali. Prema tome, ne vidim na koji način bi drugačije mogli 

postupiti. 

 

Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o dodjeli Nagrada Grada Samobora u 2024.godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

Tekst Odluke o dodjeli Nagrada Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Peta točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o sanaciji neaktivnih 

eksploatacijskih polja.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IVAN HORVAT – Peta točka dnevnog reda – sanacija kamenoloma, pješčanika itd., ja 

sam za sanaciju, ali molim da se točka jedan dopuni jer ima još pješčanika i kamenoloma koji 

ovdje nisu obuhvaćeni, npr. je jedan od njih u mom susjedstvu u MO Višnjevac-Breganica, to 

je pješčanik Breganica, jako star pješčanik, ruglo na putu prema Noršić Selu. Mislim da bi bilo 

vrijeme da se to isto popravi. 

 

MARTINA KOVAČIĆ – Vezana za primjedbu gosp. Horvata, takvu primjedbu sam 

dobila i na odborima, pa ćemo mi kontaktirati svakako Ministarstvo gospodarstva i održivog 

razvoja od kojih smo i dobili popis ovih polja. Tako da ćemo svakako provjeriti njihovo 

mišljenje vezano za to sve, da li je potrebno raditi dopunu, nadopuna će isto biti uvrštena u 

daljnji materijal. Znači, upoznati smo s time. 

 

PETRA ŠKROBOT – Bitno je istaknuti da je to od strane Ministarstva došlo, dakle, 

nismo mi slali njima nego oni nama pa ćemo sada naknado poslati nadopunu u tom smislu. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Tako da se zna da to nije naš izbor nego smo ga dobili kao takvog 

odozgora, kako obično to biva. 

 

Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo sljedeću 

 

ODLUKU 

 

o sanaciji neaktivnih eksploatacijskih polja, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o sanaciji neaktivnih eksploatacijskih polja prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Šesta točka dnevnog reda - Prijedlog zaključka o odobravanju 

sklapanja Ugovora o subvencioniranju učeničkih osnovnoškolskih  mjesečnih relacijskih 

pokaznih markica za razdoblje od 09. rujna 2024. do 30. lipnja 2025. godine i davanju 

suglasnosti gradonačelnici za potpis.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

Ako ne pitanja zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

o odobravanju sklapanja Ugovora o subvencioniranju učeničkih osnovnoškolskih  mjesečnih 

relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 09. rujna 2024. do 30. lipnja 2025. godine i 

davanju suglasnosti gradonačelnici za potpis, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključa o odobravanju sklapanja Ugovora o subvencioniranju učeničkih 

osnovnoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznim markica prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Sedma točka dnevnog reda – Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti 

trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog leasinga. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog 

leasinga, u tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. prilaže 

se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Osma točka dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Prvi prijedlog je da ćemo negdje 2. 10. 2024. godine imati sljedeću sjednicu, pa da si 

planirate slobodno da nas bude što više. 
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Drugo, danas smo ipak savladali ovu tehnologiju, uz malu pomoć naših informatičara, 

a ako nam bude trebalo naš gosp. Mališ će uskočiti i na sljedećoj sjednici, nadam se, ako bude 

potrebno.  

Ono što je bitno više neće biti papira nego ćemo sve sada imati na ovim tabletima 

koji su kvalitetniji od onih prethodnih koje smo imali. 

 

Sada trebamo dati odgovor na ono pitanje koje je gosp. Lisec postavio van dnevnog 

reda, odnosno točke dnevnog reda, a u svezi Narodne garde. 

 

PETRA ŠKROBOT – Evo, mogu i ja, a tu je pročelnica i predsjednik Vijeća. Mi smo 

imali ponovno sastanak nakon već niza sastanaka vezano uz Narodnu gardu, tražili smo rješenja 

ali nije to baš jednostavno. Dakle, pročelnica je s pravne strane proučila u smislu jeli moguće 

uopće da Narodna garda postane dio ureda u Gradu. Ono što je problem oni su osnovani kao 

udruga i s pravne strane nemamo pravnog osnova da idu pod Grad. Pročelnica još može navesti 

konkretne primjere, gdje smo tražili, gdje smo gledali u ostalim gradovima koji imaju narodne 

garde i koji je zapravo odgovor s pravne strane. Naravno da tražimo model na koji način je 

najjednostavnije i najbolje da Narodna garda nastavi funkcionirati. Zamoliti ću pročelnicu da 

još nadopuni primjere koje smo našli. 

 

VALENTINA HORVAT – Prije odgovora zamolila bih sve vijećnike koji su se već 

odjavili da se ponovno prijavite, jer ne možemo završiti sjednicu. 

Narodnu gardu smo duže vrijeme razmatrali, znači, stvarno nam je bila u fokusu, dali 

smo si truda i razmatrali smo sve pravne dokumente. Ono što je prijedlog Narodne garde bio 

jest da uđe u Statut Grada Samobora kao jedno od obilježja Grada Samobora, kao povijesna 

postrojba, te su se pozivali na uzor Grada Varaždina. Mi smo istražili to, Varaždinska narodna 

garda, ajmo tako reći, postala je sastavni dio Statuta zbog toga što ima rješenje Ministarstva 

kulture gdje je to njihova kulturna baština. Oni si imali pravnog osnova uvesti je u statut. Ono 

što je zapravo glavni zahtjev Narodne garde bio prema nama, jest, da oni uđu kao posebna 

aktivnost u proračun i da ne podliježu više javnom natječaju u dodjeli sredstava kao sve ostale 

udruge. Po Uredbi Vlade iz dvije tisuće i petnaeste godine udruge moraju funkcionirati na 

transparentan način i moraju se javljati na javne pozive i tako ostvarivati svoja sredstva. Dakle, 

ova mogućnost da oni postanu sastavni dio Statuta je nemoguće jer rješenja tog od Ministarstva 

oni nemaju kao kulturna baština, tako da najtransparentniji način dodjele sredstava i dalje ostaje 

kako je propisan Uredbom Vlade. Eto, nadam se da sam vam sada malo pojasnila, a to je njima 

sve objašnjeno nekoliko puta na sastanku. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz ove sve probleme mi smo prije nekih desetak dana rješavali pitanje 

gdje smo na tragu rješenja, a to je da treba napraviti sporazum. To je ono što njih najviše muči 

u udruzi, to je pitanje administratora, pa mislim da ćemo to na jedan kvalitetan način riješiti. 

Drugi tjedan se ja vraćam pa ćemo vidjeti do kuda su stigli s pisanjem tog sporazuma. 

 

Ima li još pitanja ili prijedloga? 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zatvaram 32. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

Dovršeno u 18.10 sati. 

 
 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  


